
اولین جلسه هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال برگزار شد

قلعه نویی و مجیدی، گزینه های احتمالی تیم ملی
گروه ورزشــی/ اولین جلســه اعضای هیأت رئیســه فدراســیون فوتبــال پس از 
پایان کار تیم ملی در مرحله گروهی مسابقات جام جهانی 2022 قطر، دیروز 
در حالی برگزار شــد کــه خبرنگاران منتظر بودند تا پس از پایان این جلســه با 
اعضای هیأت رئیســه صحبت کنند امــا این اتفاق رخ نــداد و از ورود اصحاب 
رســانه به مرکــز ملی فوتبــال جلوگیری شــد. با این حــال، فدراســیون فوتبال 
اقدام به انتشــار ویدیویی روی خروجی وب ســایت خود کرد که در آن، احسان 
اصولی توضیحاتی را درباره جلسه دیروز ارائه داد. سخنگو و عضو هیأت رئیسه 
فدراســیون پس از پایان این جلســه گفت: »این جلسه با حضور اکثریت اعضا 
برگزار شــد و مطابق دســتور جلســه مباحث مختلفی مثل اصــاح آیین نامه 
مالی و معاماتی فدراســیون، طرح موضوع آیین نامه پاداش تیم های ملی و 
مواردی در مورد تیم های ملی بانوان داشتیم.« او درخصوص وضعیت مبهم 
نایب رئیســی بانوان فدراسیون فوتبال و اینکه گفته می شود رئیس فدراسیون 
برای انتخاب نایب رئیس بانوان تحت فشــار اســت، توضیح داد: »به هر حال 
شرایطی پیش آمد که دیگر در خدمت شهره موسوی نیستیم. طبق اساسنامه 
ریاست فدراسیون فوتبال فردی را برای سرپرستی نایب رئیسی بانوان یا کمیته 
بانوان که مهم اســت و نیازمند ســازماندهی این حوزه اســت، معرفی خواهد 
کرد. منتظر پیشــنهاد رئیس به هیأت رئیسه هستیم تا پس از تشکیل مجمع، 
این فرد پیشنهادی به رأی مجمع هم گذاشته شود. صحبت هایی مطرح شده 
درخصوص اینکه رئیس فدراسیون از جانب افراد یا جاهایی تحت فشار است، 
درســت نیســت و کاماً آن را تکذیب می کنیم.« ســخنگوی فدراسیون فوتبال 
صحبت های خود را این گونه ادامه داد: »فردی که پیش از این در فدراســیون 
ســمت مشاور داشته، این روزها اخبار کذب مطرح می کند که پیش از این هم 
ســابقه داشته است. همان زمانی که این فرد با رئیس معزول فدراسیون آمد 
و پس از عزل عزیزی خادم هم رفت، مطالب کذبی را به شکل شایعه مطرح 
می کند که آنها را تکذیب می کنیم. هیچ فشاری وجود ندارد و مطابق اساسنامه 

فدراسیون رئیس و اعضای هیأت رئیسه تصمیم گیری خواهند کرد.«

ë سرمربی تیم ملی ایرانی است؟ 
مهم ترین موضوع جلســه دیروز هیأت رئیسه انتخاب سرمربی تیم های 
ملی بزرگســالان و امید بود. چرا کی روش در آســتانه پیوستن به قطر است و 
مهــدی مهدوی کیا هم قصد حضور روی نیمکــت تیم امید را ندارد. اصولی  
در این خصوص گفت: »در این خصوص همکاران در حال گفت وگو هستند. 
برخی اطاعات فنی و شرایطی که باید مدنظر داشته باشیم، در حال بررسی 
اســت. این مباحث همچنان ادامه دارد. درخصوص سرمربی تیم امید هم 
مذاکرات اولیه در حال انجام است و گزینه هایی مدنظر هستند. گفت وگوهای 
ابتدایــی انجــام شــده و بافاصلــه پــس از اینکه تبدیل بــه نتیجه شــود یا در 
چهارچوبــی قــرار بگیرد کــه به توافق منجر شــود، به هیأت رئیســه می آید.« 
در این بین دیروز خبر رســید که فدراســیون فوتبال درباره انتخاب یک مربی 
ایرانــی برای حضــور در تیم ملی ایران، به جمع بندی نهایی رســیده اســت. 
ظاهــراً مدیــران فدراســیون فوتبال پــس از ردیف کردن اســامی )علی دایی، 
جواد نکونام، یحیی گل محمدی، فرهاد مجیدی و امیر قلعه نویی( در نهایت 
تشخیص داده اند که مذاکرات مقدماتی را باید با قلعه نویی سرمربی گل گهر 
آغاز کنند. قلعه نویی در جمع گزینه های ایرانی، احتمالاً صاحب بیشــترین 
بخت و اقبال برای حضور در تیم ملی اســت. هر چند احتمال عوض شــدن 
این معادله در روزهای آینده هم وجود دارد و چیزی قطعی نیست. چرا که 
مجیدی هم از شــانس سرمربیگری برخوردار اســت و اعضای هیأت رئیسه 
فدراســیون فوتبال باید به صورت متفق القول و با کمترین اختاف در آرای 

خود، به این نتیجه برسند که سرمربی تیم ملی ایران چه کسی است.

پیروزی یاران قدوس برابر لیورپول

صیادمنش پاس گل داد، انصاری فرد گلزنی کرد
دوشنبه شب تعدادی از لژیونرهای فوتبال ایران برای تیم های خود به میدان 
رفتنــد. در هفتــه نوزدهم  لیــگ برتر انگلیــس، تیم های برنتفــورد و لیورپول 
مقابل هم قرار گرفتند که این مسابقه 3-1 به سود برنتفورد خاتمه پیدا کرد. 
در ایــن بازی، ســامان قــدوس از دقیقه 87 در ترکیب برنتفــورد قرار گرفت تا 
در پیروزی ارزشــمند تیمش دقایقی به میدان رفته باشــد. او در فاصله کمتر 
از 5 دقیقــه بــه پایــان کار جای ویتالی جانلــت را گرفت و در انــدک زمانی که 
فرصــت بــازی داشــت کار خاصــی جز چنــد دفع تــوپ و گرفتن یــک خطا از 

فیرمینیو انجام نداد. برنتفورد 26 امتیازی شــد و 
در رده هفتم قرار گرفت. در هفته بیست وششــم 
لیگ دســته اول انگلیس نیز تیم های هال سیتی 
و ویگان مقابل هم قرار گرفتند که این مسابقه با 
نتیجه پرگل 4-1 به ســود هال ســیتی خاتمه پیدا 
کــرد. در این بازی اللهیار صیادمنش،  در ترکیب 
اصلی هال ســیتی حضور داشت و توانست پاس 
گل اول تیمــش را هــم بســازد. در ادامه مســابقه 
ایــن بازیکن ایرانی در اواخــر نیمه اول به صورت 

عجیبی دچار مصدومیت شد و نتوانست بازی را ادامه دهد. هال سیتی با  33 
امتیــاز در رده شــانزدهم جدول قرار دارد. در هفتــه هفدهم لیگ قبرس هم 
اومانیا و اتوســیس مقابل هم قرار گرفتند که این مسابقه 3-0 به سود اومانیا 
خاتمه پیدا کرد. در این مســابقه، کریم انصاری فــرد، 68 دقیقه برای تیمش 
بــازی کــرد و توانســت در دقیقه 50 گل ســوم اومانیا را به ثمر برســاند. به این 
ترتیب اومانیا جمع امتیازهای خود را به عدد 28 رساند و در رده پنجم جدول 

رده بندی قرار گرفت.
ë طارمی در آستانه تمدید قرارداد با پورتو

مهدی طارمی که ســومین فصل حضورش در پورتو را ســپری می کند، 
ماننــد دو فصل گذشــته عملکرد درخشــانی در این تیم پرتغالی داشــته 
اســت و با اینکه مــورد توجه باشــگاه های معتبر اروپایــی از جمله میان، 
چلســی، آرســنال و تاتنهــام قــرار گرفته اســت امــا به نظر می رســد قصد 

مانــدن در پورتــو بــرای ســال های بیشــتری را 
اف ســی  »مارکــت  گــزارش  اســاس  بــر  دارد. 
پورتو«، طارمی 30ســاله با وجــود رؤیای بازی 
در لیــگ برتر انگلیس، می خواهــد قراردادش 
با باشــگاه پورتــو را تــا ســال 2027 تمدید کند. 
طبــق ایــن گــزارش، بنــد فســخ ایــن مهاجــم 
ایرانی در قرارداد جدید تغییری نخواهد کرد و 
همان رقــم 60 میلیون یورو باقی خواهد ماند. 
قــرارداد فعلــی اش مهاجــم تیم ملــی فوتبال 

کشــورمان بــا پورتو تا پایان مــاه ژوئــن 2024 اعتبــار دارد. او این فصل در 
23 بازی برای این تیم پرتغالی به میدان رفته و کنار به ثمر رســاندن 18 
گل، 9 پاس گل هم برای هم تیمی هایش ســاخته اســت. او تاکنون در 113 
بازی برای پورتو به میدان رفته و آمار 67 گل  زده و 44 پاس  گل را از خود 

به جای گذاشته است.
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پایــان  تــا  هفتــه  یــک  محمــد محمدی ســدهی/ 
نیم فصل مسابقات لیگ برتر فوتبال باقی مانده 
و سرخپوشــان تهرانــی در دیداری خــارج از خانه 
در هفتــه چهاردهــم برابر گل گهر ســیرجان به 3 
امتیاز ارزشمند دست یافتند؛ دیداری که با برتری 
2 گله شاگردان یحیی گل محمدی به پایان رسید. 
ایــن دیــدار 2 گل زیبا داشــت که هر دو گل ســهم 
پرســپولیس بــود و یکــی از آنهــا با شــوت محکم 
و زیبــای ســینا اســدبیگی در دقیقــه 79 بــه ثمــر 
رســید. بازیکن 25 ساله سرخپوشــان گلی به ثمر 
رســاند که از نظر تعدادی از کارشناســان می تواند 
کاندیــدای زیباتریــن گل نیم فصل نخســت لیگ 

برتر باشد.
ســینا اســدبیگی در خصوص دیدار با گل گهر 
بــه خبرنــگار »ایــران« گفــت: »مــی دانســتیم که 
بازی بســیار سختی در ســیرجان مقابل شاگردان 
قلعه نویــی داریم. با ایــن حال هدفمان فقط برد 
بود که خوشبختانه این اتفاق افتاد. حقیقتاً مقابل 
گل گهــر عملکــرد خوبــی داشــتیم و توانســتیم از 
موقعیت های مان به بهترین نحو استفاده کنیم. 
گل گهر امسال یکی از تیم های بالای جدول است 
و شــانس قهرمانی دارد، به این دلیل بازی مان با 
ایــن تیم 6 امتیازی بــود و در واقع مــا از این بازی 
6 امتیاز کســب کردیم.« این هافبک قرمزپوشان 
تهرانــی افــزود: »مــا مقابــل تیم های اســتقال و 
پیکان هم عملکرد خوبی داشــتیم اما نتوانستیم 
این 2 بازی را با پیروزی به پایان برسانیم. در واقع 
تســاوی مقابــل تیم های اســتقال و پیکان باعث 

شــد با انگیزه ای بیشــتر به مصاف گل گهر برویم. 
البته پرسپولیس تیم قدرتمندی است و با هدف 
پیروزی در تمام بازی ها به میدان می رویم. پیش 
از برگزاری دیدار با گل گهر، کادرفنی تمامی نکات 
لازم را در مــورد نقــاط ضعف و قــوت این تیم به 
ما گوشــزد کرد و با اجرای آنها در زمین، با دســت 
پر به تهران بازگشتیم.« او در خصوص گل زیبایی 
که به ثمر رســاند هم صحبت کرد: »در ابتدا باید 
بگویم که فقــط گل من زیبا نبود و محمد عمری 
هــم گل زیبایــی به ثمر رســاند. من یــک هافبک 
دفاعی هستم و شوتزنی یکی از وظایف بازیکنی 

اســت که در این پســت بازی می کنــد، من هم 
تــاش می کنم در هــر بازی شــوت بزنم و از 

این طریق به گل برســم. خوشحالم برای 
تیمم گل زدم و از این موضوع احساس 

بسیار خوبی دارم. دوست دارم بازهم 
برای پرسپولیس گل بزنم.«

بازیکــن  زیبــای  گل  از  پــس 
شماره 18 پرســپولیس به گل گهر 
صحبت هایی مطرح و اعام شد 
که گل ایــن بازیکن شانســی بود. 
اســدبیگی چنین واکنشــی به این 

صحبت ها دارد: »فکر می کنم گلم از فاصله 35 
متری بود و این گل حاصل تمریناتی است که من 
در طول روز انجام می دهم. مگر می شود شانسی 
چنیــن گلــی زد! در آن صحنه هدفــم تنها گلزنی 
بــود و در واقــع به چیــزی بجز چســبیدن توپ به 
تور دروازه گل گهر فکر نمی کردم. توپ کاماً روی 

پایم نشســت. دوباره چنین گلــی می زنم و ثابت 
می کنم که این گلم شانسی نبود.« هافبک دفاعی 
پرســپولیس بیــان کــرد: »بعــد از آن گل بچه هــا 
تعجــب کــرده بودند و بــه مــن می گفتند عجب 
گلــی زدی. بازیکنــان اعتقاد داشــتند کــه گل من 

زیباتریــن گل نیم فصــل لیــگ اســت. البتــه باید 
بگویم که بازی کردن برای تیم بزرگ پرسپولیس 
که هواداران زیادی دارد واقعاً سخت است چرا که 
این انتظار وجود دارد که در همه بازی ها بهترین 
باشــی. برای بازی کــردن در چنین تیم هایی باید 
همیشــه آمــاده بــود. خــدا را شــکر که بــرای تیم 
بــزرگ پرســپولیس بــازی می کنــم؛ در تیمــی که 
انتظــارات در آن زیاد اســت. این 
را  انگیــزه ام  موضــوع 
دوچندان می کند.« 
بازیکــن  ایــن 
لیس  ســپو پر
خصــوص  در 
مبنی  ســؤالی 
بر اینکــه آیا از 
عملکردت در 
لیس  ســپو پر
هستی،  راضی 
داد:  پاســخ 
کــه  »زمانــی 
پرســپولیس  بــه 
و  بی نــام  آمــدم 
امــا  بــودم  نشــان 
و  دادم  نشــان  را  خــودم  الان 
فکر می کنــم تاحدودی خــودم را ثابــت کرده ام. 
به شــخصه از خــودم راضــی ام. اعتقــاد دارم اگر 
تاش کنم و ســختی بکشم، قطعاً به هدف هایم 
خواهــم رســید. رقابــت را دوســت دارم و ســعی 

می کنــم کیفیت فنی خودم را بــالا ببرم. هر وقت 
هم کادرفنی از من اســتفاده کنــد، تاش می کنم 
بهترین عملکرد را داشــته باشــم.« اســدبیگی در 
خصــوص رقابــت نزدیــک پرســپولیس در بالای 
جــدول بــا تیم هــای اســتقال، ســپاهان و حتــی 
گل گهــر و قهرمانی احتمالــی در نیم فصل گفت: 
»همه از پرســپولیس توقــع قهرمانــی دارند و هر 
بــازی بــرای ما حکم فینــال دارد. بــرای قهرمانی 
بایــد کمتــر اشــتباه کنیــم و هوشــیار باشــیم. بــه 
قهرمــان نیم فصل جام نمی دهنــد، به این دلیل 
نبایــد روی قهرمانی در نیم فصل حســاب کنیم. 
مهم این اســت که در پایان فصل قهرمان شویم. 
دوســت دارم آخر فصل جام را بالای ســر ببرم تا 
در نخســتین فصــل حضورم در پرســپولیس یک 
افتخار بزرگ کســب کنم. همه ما تشنه قهرمانی 
هستیم.« او در خصوص بازی با نساجی مازندران 
بیــان کــرد: »تــا اینجــای فصــل تیم ها بــا یکدیگر 
رقابــت نزدیک و تنگاتنگی دارنــد و اختاف فنی 
تیم ها کم است. هیچ تیمی نمی تواند خودش را 
از پیــش برنده بداند و در کل بازی آســان نداریم. 
بــرای تیمــی کــه می خواهــد قهرمان شــود، همه 
بازی ها مهم اســت. نســاجی تیم قابــل احترامی 
اســت و قطعــاً ما بــازی ســختی مقابل ایــن تیم 
خواهیم داشت. نساجی در بازی آخر خود مقابل 
تراکتور با 2 گل پیروز شــد و این نشــان می دهد که 
آنهــا تیم خوبی هســتند. ما در این بــازی میزبان 
هســتیم و باید آخرین بــازی نیم فصل اول را هم 

با برد پشت سر بگذاریم.«

سینا اسدبیگی، هافبک گلزن پرسپولیس در گفت و گو با »ایران«:

ثابت می کنم گلم شانسی نبود!
بچه ها می گفتند عجب گلی زدی

 بی نام و نشان بودم اما خودم را نشان دادم

برای قهرمانی باید کمتر اشتباه کنیم

گــروه ورزشــی/ تیــم فوتبال اســتقال 
مــس  مقابــل  گل  بــدون  تســاوی  بــا 
اســتقبال  بــه  حالــی  در  رفســنجان 
آخرین دیــدار نیم فصل خــود مقابل 
تراکتــور مــی رود کــه با برخی حواشــی 
و مصدومیــت بازیکنــان مواجه شــده 
اســت. در روزهــای گذشــته اخباری در 
خصوص حضــور چند بازیکــن کنونی 
و ســابق اســتقال در یــک میهمانــی 
شــبانه و بازداشــت آنها مطرح شد که 
البتــه بازیکنان موردنظر آزاد شــدند و 
به تمرینات تیم بازگشــتند. براســاس 
گزارش های برخی رسانه ها، نام هایی 
چون مهدی قایدی و محمد محبی در 
این میان مطرح شد. بر همین اساس 
ریکاردو ساپینتو، سرمربی استقال در 
تمریــن روز یکشــنبه خود بــا بازیکنان 
آنهــا  بــه  و  برگــزار  جلســه ای  خاطــی 
تذکر داد و از آنها خواســت تمرکزشان 
روی بازی ها باشــد. اســتقال در هفته 
پانزدهم لیگ برتر در حالی پنجشــنبه 
بــه مصــاف تراکتور خواهد رفــت که با 
مصدومیت برخی از بازیکنان خود نیز 

مواجه اســت. محمدحسین مرادمند، 
و  غامــی  عــارف  رضاونــد،  آرش 
ابوالفضل جالی 4 مصدوم اســتقال 
هستند که از بین آنها، جالی پس از 3 
هفته غیبت همراه آبی پوشان به تبریز 
می رود اما غامی، مرادمند و رضاوند 
همچنــان بــه دلیل مصدومیــت بازی 
خبــر  دادنــد.  دســت  از  را  تراکتــور  بــا 
ســفر  اســتقال  خصــوص  در  بعــدی 
اســت.  ترکیــه  بــه  فتــح الله زاده  علــی 
بــرای  اســتقال  باشــگاه  مدیرعامــل 
پیگیری طلب باشــگاه اســتقال بابت 
انتقــال اللهیــار صیادمنــش بــه ترکیه 
رفته و بر اســاس پیگیری ها مشــخص 
از  کــه باشــگاه ترکیــه ای بخشــی  شــد 
طلــب خــود را پرداخــت کــرده و قــرار 
اســت باشــگاه بــا این پــول، بخشــی از 
مطالبــات یامگا و ســاپینتو را پرداخت 
کنــد. مدیــران اســتقال طــی روزهای 
گذشــته مبلغــی بــه ســیلوا پرداخــت 
کردنــد و آمانــوف هــم پیــش  از آن از 
باشــگاه دریافتی داشته اســت. در این 
بیــن مهمتریــن موضوع بــرای آبی ها 

پرداخت طلب آندره آ استراماچونی، 
اســتقال  ســابق  ایتالیایــی  ســرمربی 
عضــو  مؤمنــی،  محمــد  کــه  اســت 
در  اســتقال  باشــگاه  مدیــره  هیــأت 
گفت و گویــی عنوان کرد: »فتح الله زاده 
اســت  لازم  کارهــای  انجــام  حــال  در 
و مــا هــم کمک هایــی خواهیــم کــرد. 
ان شــاءالله با مدیریــت یکپارچه ای که 
در اســتقال رواج پیدا کرده معضات 
و مشــکات حــل شــود کــه آســیبی از 
طرف قراردادهای خارجی به باشــگاه 
وارد نشــود و پنجره باشــگاه باز شود تا 
مهره هــای مدنظــر ســرمربی را جذب 
کنیــم.« مؤمنــی بــه شــایعه ای مبنــی 
بر اختاف فتــح الله زاده و ســاپینتو که 
چند رسانه منتشر کرده اند هم واکنش 
نشان داد: »من که در این زمینه چیزی 
نشــنیدم و نمی دانــم ایــن حرف هــا از 
کجــا بیــرون می آیــد ولــی در باشــگاه 
اســتقال اختافــی نیســت، اگــر هــم 
باشــد به بیرون درز نمی کند چرا که ما 
تاش می کنیــم همه اختافات مان را 
حل کنیم و هواداران را نگران نکنیم.«

مطالبات یامگا و ساپینتو پرداخت می شود
مؤمنی: مدیریت یکپارچه ای در استقلال رواج پیدا کرده است

ما نفهمیدیم مرغ هستیم یا شترمرغ

درویش: رادوشوویچ از مسی گران تر بود
باشــگاه  مدیرعامــل  درویــش  رضــا 
پرســپولیس که دوشنبه شــب میهمان 
»فوتبــال برتــر« بــود، در مــورد جدایی 
در  »لوکادیــا  گفــت:  لوکادیــا  یورگــن 
خدمــت تیــم بــود امــا بــه یکبــاره بــه 
صــورت اضطرار درخواســت مرخصی 
بودیــم  داده  الان  تــا  را  او  پــول  کــرد. 
امــا نامــه داد کــه مجبــور اســت بــرود. 
مــا دوســت داشــتیم او در دربی باشــد 
امــا رفــت تــا برگردد امــا برنگشــت. ما 
پیگیر مســأله هســتیم تا حق هواداران 
را بگیریــم. یحیــی گل محمــدی پــس 
از ایــن اتفــاق بــا مــن تمــاس گرفــت 
و مدیــر تیــم  هــم اعــام غیبــت کــرد. 
گل محمدی گفــت بازیکنی که فکرش 
پیش ما نیســت لازم نیســت باشد چرا 
کــه جوانانــی داریم کــه می توانند به ما 
کمــک کنــد. مــا بازیکنــی می خواهیــم 
بازیکــن  ایــن  باشــد.  تیــم  بــا  قلبــش 
البتــه نامــه زد که از باشــگاه و کادر فنی 
تشــکر می کنم که امکانــات را برای من 
فراهم کرد.«او در مورد ســهام باشــگاه 
پرســپولیس در بورس نیز توضیح داد: 
»بایــد از ســجادی و قربــان زاده رئیس 
ســازمان خصوصی ســازی تشــکر کنــم 
کــه کار انقابــی کردنــد تــا بــه صــورت 
فعلی درآمــد. پولی آمده امــا ما وارث 
انبــوه بدهــی هســتیم. این پــول بورس 
پــول مــردم بــود. 280 ، 290 میلیارد را 
سپرده کردیم و به ازای آن وام گرفتیم 
و هزینه کردیم. کارگروه مصارف داریم 
و هزینه هایــی کــه بایــد انجــام دهیم و 
منبعی نداریم بعد از اینکه به تصویب 
رسید، می توانیم به آن مبالغ اورژانسی 

دسترســی داشــته باشــیم.«درویش در 
مــورد ارقــام بازیکنــان همچنیــن نظــر 
داد: »ارقــام در مــوازات درآمدها پیش 
نمــی رود. تیم هایی مثل ما و اســتقال 
وابســته به جایی نیستیم. ما نفهمیدم 
مرغ هســتیم یا شــترمرغ. به مــا گفتند 
چــون دولتی هســتیم نمی شــود کمک 
کرد. پس محل درآمد از کجاســت؟ ما 
بایــد خودمــان را با صنعتی هــا رقابت 
دهیــم. بازیکنانــی داریــم که بــه خاطر 
عاقه شــان آمدند اما رقم پیشــنهادی 
مبلــغ زیــادی اســت کــه تفــاوت دارد. 
کاش برنامه ریــزی می کردنــد کــه چــرا 
مانند تیم های دیگــر درآمد دارند ولی 

ما نداشته باشیم؟«
درویش در مورد صدور مجوز حرفه ای 
هم عنوان کرد: »به ما اعام کردند که 
تعلیق AFC برداشته شده  و می توانیم 
مــدارک را بارگذاری کنیــم. مهم ترین 
مطلــب انضباط مالی اســت که بدهی 
باشــیم.  نداشــته  داخلــی  و  خارجــی 
پیــش چنــد بدهــی خارجــی  در دوره 
داشتیم. از طرفی بحث سخت افزاری 
داشــتیم. مشــکل مدیریت دو تیم بود 
که نباید مشترک باشد. طبق جلساتی 
کــه داشــتیم این مســائل هــم در حال 
حل شــدن اســت. ما هر دو هفته یکبار 

جلســاتی را با وزیر ورزش یــا معاونان 
داریــم. ســجادی خیلــی پیگیر اســت. 
خارجی هــا  بدهــی  کل  امــروز  بــه  تــا 
کــه معوقــه بــود، پرداخــت کردیــم. با 
رادوشــوویچ هم  توافــق کردیم که طی 
چند ماه این مبلغ را پرداخت کنیم. ما 
تخفیف گرفتیم امــا مبلغ نزدیک یک 
میلیــون یورو بــود. او با توجــه به زمان 
بــازی، از مســی گران تر بــود اما الان در 
تیمــی که بــازی می کنــد ماهــی 2۵00 
جدایــی  مــورد  در  می گیــرد.«او  یــورو 
مرتضی پورعلی گنجی هم یادآور شد: 
»او چنــد پیشــنهاد خارجــی دارد اما تا 
زمانی که پرســپولیس نیاز داشته باشد 
مــن در خدمت تیــم هســتم. بحث او 
در مــورد آخــر فصــل بود.«مدیرعامل 
بازیکــن  جــذب  درمــورد  پرســپولیس 
جدیــد بــرای ایــن تیــم اظهار داشــت: 
»منتظــر هســتیم گل محمــدی در این 
باره نظــرش را اعام کند. این اســامی 
که مطــرح می شــود حتــی بــرای علی 
علیپــور هنــوز اقدامی نشــده اســت. « 
درویش در مورد نشســت VAR  گفت: 
»الان بحــث ســر ایــن اســت کــه مــا و 
اســتقال در ورزشــگاه آزادی هســتیم. 
الان بایــد کارگــروه تجهیــز شــود که ما 
شــرکت  بخــرد؟  اســتقال  بخریــم؟ 
بایــد  فدراســیون؟  یــا  بخــرد  تجهیــز 
کارگروه تشــکیل شــود که چقدر ســهم 
ما می شــود چرا که بازی های ملی هم 
در ورزشگاه آزادی است. از طرفی این 
ورزشــگاه برای شــرکت توســعه است. 
برای ما استفاده از این سیستم از همه 

مهم تر است.«

گــروه ورزشــی/ باشــگاه تراکتــور پــس از 
جلســه ای کــه هیأت مدیره اش تشــکیل 
بهتــاج  ایــوب  کــه  کــرد  اعــام  داد، 
بــا  باشــگاه  مدیرعاملــی  سرپرســت 
ارســال نامه ای به مالک و هیأت مدیره 
در  و  کــرد  اســتعفا  از ســمتش  باشــگاه 
به عنــوان  نصیــرزاده  هوشــنگ  ادامــه 
مدیرعامــل و عضــو هیــأت مدیــره این 
باشگاه انتخاب شد. نصیرزاده در حالی 
قــرار اســت در این ســمت فعالیت کند 
که پیش از این در باشــگاه های گسترش 
فولاد و ماشین سازی و معاونت ورزشی 
باشــگاه تراکتور بوده و ســابقه همکاری 
مالــک  مطلــق  زنــوزی  محمدرضــا  بــا 
تراکتــور را دارد. نصیــرزاده در خصوص 
بازگشــتش بــه تراکتــور گفــت: »مــن بار 
قبلی به عنوان معاون ورزشــی بودم اما 
ارتباطــم را با تراکتور قطــع نکردم. الان 
هــم بــه عنــوان مدیرعامــل در خدمت 
باشــگاه هســتم. تیم، مربــی و بازیکنان 
خوبــی دارد. از نظــر مالــی پرداختی هــا 
تــا حــدودی از خیلی باشــگاه های دیگر 
جلوتر است. از این نظر می توانم بگویم 
رونــد خوبــی دارد.« او در مــورد بســته 
بــودن پنجــره نقــل و انتقالاتــی تراکتــور 
توضیح داد: »رضایت نامــه فورچونه از 

باشــگاه تورس فرانســه قباً داده شــده 
ولی چون در سیســتم TMS ثبت نشده 
بــود مدتی خود باشــگاه دنبالــش نبود. 
حــالا توافقنامــه ای بــا فرجــه زمانــی 5 
روزه بین دو باشــگاه امضا شــده که این 
پول به حساب شــان واریز شود. مشکلی 
نیست و پنجره هم باز می شود و باشگاه 
با نظر ســرمربی بازیکنان جدیدی را به 
خدمــت می گیرد.« مدیرعامــل تراکتور 
در مــورد وضعیــت کاوه رضایــی عنوان 
کرد: »او قــراردادی با باشــگاه دارد و در 
آن ادبیاتی وجود دارد که ممکن اســت 
هر طرف تفســیر خاصی داشــته باشــد. 
قــرارداد به گونه ای اســت که طرفین در 
صورت توافــق یکدیگــر می توانند آن را 
فســخ کنند. ایــن قاعده همه جــا وجود 
دارد. کاوه بازیکــن خــوب و ارزشــمندی 
است. گرفتار آسیب دیدگی بود. در یکی 
دو بازی که انجام داد نشــان داد در حد 
و انــدازه تیــم ملی اســت. امیدواریم به 

آمادگی مطلوب خود برسد.«
نصیرزاده در حالــی مدیرعامل تراکتور 
کمیتــه  رئیــس  هم اکنــون  کــه  شــده 
عضــو  و  فدراســیون  مقــررات  تدویــن 
هیأت رئیســه ســازمان لیگ هم است. 
او در خصــوص اینکــه آیــا 2 پســت بــا 

گفــت:  نــدارد،  منافــع  تعــارض  هــم 
شــما  اینکــه  یعنــی  منافــع  »تعــارض 
هســتید  کــه  جایــی  در  کــه  کنیــد  کاری 
اساســنامه  در  برســانید.  را  منافعــی 
داریم کمیته های انضباطی، اســتیناف، 
اخــاق و وضعیت بازیکنان نمی توانند 
افــرادی از جاهــای دیگــر باشــند چــون 
فرض بر این اســت که اســتقال دارند. 
الان دو نفــر از اعضــای هیــأت رئیســه 
مدیرعامــل باشــگاه هســتند. همه ما از 
خانــواده فوتبــال هســتیم و می توانیــم 
بــه فوتبال کمک کنیم. شــما در جایگاه 
قانونگذاری نمی توانید به جای خاصی 
نفــع برســانید. در قانونگــذاری کمیتــه 

تدوین مقررات فدراسیون اسم باشگاه 
و اســم شــهر وجود ندارد. به هرصورت 
اگــر مهــدی تــاج رضایــت داشــت من 
می توانــم این کار و چنــد کار دیگر را که 
فعــاً در اختیــار دارم انجــام بدهم. در 
غیــر این صورت می توانیــم به موضوع 
اصلی خودمــان بپردازیم. هیچ منعی 
دربــاره  حــال  ایــن  بــا  نــدارد.«  وجــود 
تدویــن  کمیتــه  در  او  فعالیــت  ادامــه 
مقــررات ابهــام وجــود دارد و بایــد دید 
آیا نصیرزاده طی روزهای آتی از سمت 
خود در فدراســیون فوتبــال کناره گیری 
خواهد کرد یا همچنان در هر دو سمت 

به کارش ادامه می دهد.

 بهتاج از سرپرستی تراکتور استعفا کرد 

نصیرزاده، مدیرعاملی که 2 پست دارد
هفته پانزدهم لیگ برتر امروز آغاز می شود

دوئل رحمتی و نکونام در اراک
آدرینــا ورشــینگر/ هفتــه پانزدهــم لیگ برتــر فوتبــال، امروز بــا انجــام 2 دیدار 
همزمان از ســاعت 14 آغاز می شــود و ســایر مســابقات این هفته هم پنجشنبه 
برگزار خواهد شد. در بازی های امروز، آلومینیوم در ورزشگاه امام خمینی )ره( 
اراک بــه مصــاف فولاد می رود تا شــاهد تقابل 2 اســتقالی ســابق و 2 همبازی 
پیشــین در تیم ملی باشــیم. در یک سو، ســید مهدی رحمتی که تیمش با یک 
بــازی کمتــر و 19 امتیاز در رده ششــم جدول قــرار دارد و در ســمت دیگر، جواد 
نکونــام کــه تیمش بــا 17 امتیاز در رتبه دهم ایســتاده اســت. آلومینیــوم هفته 
گذشــته در خانــه نفت مسجدســلیمان بــه پیروزی 1-0 رســید ولی فــولاد برابر 
هــوادار با تســاوی بدون گل متوقف شــد و حالا بایــد دید تیم های این 2 ســتاره 
ســابق فوتبــال ایران برابر هــم چه نتیجه ای مــی گیرند. در دیگر دیــدار، هوادار 
در ورزشــگاه شهید دستگردی تهران، میزبان ذوب آهن است. شاگردان ساکت 
الهامــی که 5 بازی اســت برنده نشــده اند، با 14 امتیاز در رده دوازدهم هســتند 
اما شــاگردان مهــدی تارتار که در بــازی قبل برابر صنعت نفت با تســاوی 2-2 
متوقف شدند، با 18 امتیاز در رده نهم قرار دارند. نکته جالب این است هوادار 
که فصل گذشته اولین دوره حضورش در لیگ برتر را تجربه می کرد، تاکنون به 
ذوب آهن نباخته و فصل گذشــته 2 برد مقابل حریف اصفهانی خود به دست 
آورده اســت. گفتنی اســت مســابقه تیم های آلومینیوم اراک و گل گهرسیرجان 
از ســری رقابت های هفته ســیزدهم که به دلیل بارش شدید برف در اراک لغو 

شده بود، روز دوشنبه 2۶ دی ساعت 1۵ در اراک برگزار می شود.
ë اتفاق عجیب برای فولاد قبل از سفر به اراک

کاروان فــولاد، ظهــر دیــروز طبق هماهنگی هــای صورت پذیرفته با شــرکت 
هواپیمایــی کارون عــازم فرودگاه شــده بود تا ســاعت 1۵ اهواز را با پــرواز چارتر 
به مقصد اراک ترک کند که یکباره متوجه کنســلی پرواز می شــود. این شــرایط 
موجب ســردرگمی و معطلی چند ســاعته عوامل فولاد شده و انتقال شاگردان 
جــواد نکونــام را بــا مشــکل جدی مواجه ســاخت تــا جایی که باشــگاه فــولاد با 
اطاعیه ای رســماً به این موضوع اعتراض کرد و گفته شــد ممکن است آنها به 

صورت زمینی مسافت 9 ساعته تا اراک را با اتوبوس طی کنند.


